
ĶEKAVAS NOVADA DOME 
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SĒDES  PROTOKOLS 

Attālināta sanāksme 

 
08.09.2021.         Nr.11/2021 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst. 09:00 

 

Vadītāja - Agnese Geduševa 

Protokolētāja - Aija Videniece 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Rihards 

Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa Gatis Līcis, 

Voldemārs Pozņaks Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars 

Vītols, Andris Vītols    

Pašvaldības darbinieki - Māris Bērziņš, Mārtiņš Egle, Jolanta Jansone, Elīna Kaliksone, Juris 

Križanovskis, Karīna Lāce, Ginta Logina,  Līga Mizovska, Inguna Smildziņa, Linda Zaķe, 

Aivita Zavadska, Jānis Zvaigzne 

PI ,,Ķekavas sociālais dienests” vadītāja Agnese Mence-Katkeviča 

Ķekavas vidusskolas pārstāvis Raitis Škutāns 

Ieinteresētās personas – Linda Znotiņa, Raimonds Nitišs, Solvita Zavacka, Jānis Ipatjevs, Irina 

Paegle   

 

Sēdē nepiedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Viktorija Baire, Juris Žilko     

 

Darba kārtība 

1. Darba kārtība;  

2. Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikuma apstiprināšanu;  

3. Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas sastāva apstiprināšanu;  

4. Par speciālistam izīrējamas dzīvojamās telpas-dzīvokļa īres līguma pagarināšanu;  

5. Par dzīvojamās platības īres līguma pagarināšanu, īp.Gaismas ielā 19 k 9-9;  

6. Par īres tiesību piešķiršanu un izslēgšanu no Pašvaldības palīdzības reģistra;  

7. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.21/2021 ,,Pabalsti Ķekavas novadā, 

neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu;  

8. Par izglītības nodrošināšanu privātā izglītības iestādē;  

9. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma „Melnezers”,  zemes 

vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 007 1144, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

10. Par Baldones vidusskolas nolikuma apstiprināšanu;  

11. Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu;  

12. Par Baldones Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu;  

13. Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes ,,Vāverīte” nolikuma apstiprināšanu;  

14. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu- ,,Sniedziņi”, Krogsils, Ķekavas pagasts, Ķekavas 

novads;  

15. Par nekustamā īpašuma ,,Rozītes 28”, ,,Rozītes 29” un ,,Rozītes 45” apvienošanu Baldones 

pagastā;  

mailto:novads@kekava.lv
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16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam  īpašumam Pļavniekkalna ielā 

67, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā;  

17. Par NĪLM maiņu- Dainas iela 4, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads;  

18. Par Ķekavas novada pašvaldības Ekspertu komisijas  nolikuma apstiprināšanu;  

19. Par Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas nolikuma 

apstiprināšanu;  

20. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.22/2021 ,,Par azartspēļu 

organizēšanu Ķekavas novadā” apstiprināšanu;  

21. Par aizņēmuma pieprasījuma iesniegšanu asfaltbetona seguma izbūvei uz Ķekavas novada 

pašvaldības ielām un pilnvarojumu parakstīt aizņēmuma līgumu ar Valsts kasi;  

22. Par Ķekavas vidusskolas sporta kompleksa (peldbaseina) Nākotnes ielā 1A, Ķekavā, 

papildu maksas pakalpojumu cenrādi epidemioloģiskās drošības prasību ievērošanas 

nodrošināšanai Covid-19 infekcijas izplatības ierobežanas laikā.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un video ierakstā 

 

Agnese Geduševa atklāj sēdi. 

 

 

1. Darba kārtība 

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa. 

Aivita Zavadska sniedz skaidrojumu, kādēļ jautājums par aizņēmuma pieprasījumu ir iekļauts 

darba kārtībā kā piebalsojamais jautājums. 

 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par aizņēmuma pieprasījuma iesniegšanu asfaltbetona seguma 

izbūvei uz Ķekavas novada pašvaldības ielām un pilnvarojumu parakstīt aizņēmuma līgumu ar 

Valsts kasi. 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Agnese Geduševa, Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne 

Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir atbalstīts. 

 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Iekļaut darba kārtībā jautājumu par Ķekavas vidusskolas sporta kompleksa (peldbaseina) 

Nākotnes ielā 1A, Ķekavā, papildu maksas pakalpojumu cenrādi epidemioloģiskās drošības 

prasību ievērošanas nodrošināšanai Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanas laikā. 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Agnese Geduševa, Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne 

Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir atbalstīts. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Darba kārtības 16.jautājumu izskatīt kā otro (darba kārtības jautājumu) un 17.jautājumu kā trešo 

(darba kārtības jautājumu). 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Agnese Geduševa, Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne 

Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir atbalstīts. 

 

 

Sēdes vadītāja lūdz sakārtot sēdes darba kārtību atbilstoši nobalsotajiem priekšlikumiem. 

   

Par papildināto un koriģēto 2021.gada 8.septembra Ķekavas novada domes sēdes darba 

kārtību. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt papildināto un koriģēto 2021.gada 8.septembra Ķekavas novada domes sēdes 

darba kārtību. 

 

 

2. Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Jānis Zvaigzne, Gatis Līcis, Juris Jerums. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikuma 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris 

Vītols,), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas nolikumu. 

 

Lēmums Nr.1.  
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3. Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas sastāva apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Agnese Geduševa. 

Linda Znotiņa pamato savas kandidatūras pieteikumu iepirkumu komisijas locekļa amatam. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Gatis Līcis, Linda Znotiņa, Andris Vītols, Jānis Zvaigzne, 

Aigars Vītols, Jānis Ipatjevs, Juris Jerums, Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Arnolds 

Keisters, Elīna Kaliksone, Solvita Zavacka, Irina Paegle. 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Jerums 

Priekšlikums: balsojumu veikt par katru kandidatūru atsevišķi. 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm ,,Par”- (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris 

Jerums, Arnolds Keisters, Indra Priede, Aigars Vītols), ,,Pret” – 11 (Edgars Brigmanis, Agnese 

Geduševa, Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Andris Vītols), ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

Juris Jerums – Es, kolēģi, uzskatu, ka tas ir principiāli nepareizi, tāpēc arī bija mans 

priekšlikums un šādā notikumu gaitā man, diemžēl, ir jāsecina, ka iepriekš visticimāk ir bijusi 

jau vienošanās kādai ir  jābūt iepirkumu komisijai un tālāk es balsojumos vairs nevarēšu 

piedalīties.  

Arnolds Keisters – Jā, tik tiešām, ņemot no savas pieredzes milzīgās politiskā skatuvē, šis 

gadījums ir pirmo reizi, kad iepirkumu komisija tiek komandā, tātad, vienā lēmuma projektā 

salikti visi kandidāti un ar vienu balsojumu balso. Nekad tā nav bijis, ir bijis par katru atsevišķi 

un plus vēl, ka mums ir viens pretendents, kurš arī vēlas piedalīties, tā ka nu šeit ir ļoti 

nepatīkama situācija un es laikam piebiedrošso pie Jura Jeruma teiktā. Paldies.  

Gatis Līcis – Jā, balsoju ,,Par”, jo Finanšu komitejā, kur ir gandrīz lielākā daļa no deputātiem 

jau tika balsots par katru kandidātu un iespēja bija piedalīties visiem. Un, ja nemaldos, varu 

padiskutēt ar Keisters kungu, par to, ka ir bijusi jau pakete arī ar cilvēkiem balsojot arī 

iepriekšējos četros gados. Bet nu, varbūt, es kļūdos.  

Aigars Vītols – Es balsoju ,,Pret”, bet es tā īsti nesapratu, Gatis Līcis teica, ka viņš balsoja 

,,Par”, un tad nokomentēja, kas nesakrīt ar rakstīto balsojumā. Līdz ar to nav skaidra tā 

pozīcija. Kā tad īsti Gatis Līcis balsoja - ,,Par” vai ,,Pret”. Mutiski teica, ka balsoja ,,Par”. 

Bet es balsoju ,,Pret” , jo uzskatu, ka jābalso par katru kandidātu. 

Gatis Līcis – Tu balsoji ,,Par” , tātad es balsoju ,,Pret”. Es balsoju ,,Pret” Jura Jeruma 

priekšlikumu par pilno paketi, jo šis jautājums jau izdiskutēts Finanšu komitejā un nav jābalso 

par visiem. […] Es atvainojos. 

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Agnese Geduševa 

Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijā ievēlēt Lindu Znotiņu un veikt attiecīgos 

labojumus Lēmumprojektā (nomainot R.Nitišu pret L.Znotiņu). 

Atklāti balsojot  ar 1 balsi ,,Par”- (Aigars Vītols), ,,Pret” – 11 (Edgars Brigmanis,Andris 

Ceļmalnieks, Agnese Geduševa, Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Andris Vītols,), ,,Atturas” – 3 

(Dace Cīrule, Indra Priede, Valts Variks), ,,Nepiedalās”- 2 (Juris Jerums, Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

 

Voldemārs Pozņaks paziņo, ka kļūdījās balsojumā. Balso ,,Pret”. 

Indra Priede paziņo, ka kļūdās balsojumā. Balsojumā ,, Atturas”. 
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Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisijas sastāva 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Agnese Geduševa, Rihards 

Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Karina Putniņa, 

Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 

(Dace Cīrule), ,,Nepiedalās”- 3 (Juris Jerums, Arnolds Keisters, Indra Priede), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izveidot Ķekavas novada pašvaldības Iepirkumu komisiju septiņu locekļu sastāvā.  

 

Arnolds Keisters – Jā, es ,,Nepiedalos”, un paskaidrošu nedaudz kāpēc. Situācija ir tāda 

diezgan smieklīga, bet es piedodu sēdes vadītājai, pirmā skolas diena un, nekas, ar laiku 

labosimies, jo neiet kopā tas, ka mēs kandidātus iztaujājām, uzdevām jautājumus, lai izvērtētu 

katru konkrētu cilvēku, bet beigās man pasaka ka ejam un apstiprinām visu šo kolektīvu. Tas 

neiet kopā, tātad nebija vajadzības mums šajā nelielajā laikā, pusstundas vai stundas laikā 

runāt ar katru kandidātu un jautāt utt. Tad varēja pateikt, ka runājam par visu kopēju grupu 

un balsojam arī par šo grupu. Tā ka es ,,Nepiedalos” šajā balsojumā, jo uzskatu ka nebija 

ievērota, teiksim, šī kārtība kā tas vienmēr notiek, kad tiek iztaujāti kandidāti un pēc tam par 

viņu arī balsots, apmierina vai nepamierina deputātu. Paldies.   

Aigars Vītols – balsoju ,,Par”, jo lēmums ir jāpieņem, pašvaldībā ir jāturpina darbs un 

Iepirkuma komisija ir nepieciešama, kaut arī tas veids, ka nebija iespējams balsot par katru 

kandidātu atsevišķi un pilns sastāvs, iespējams, nesakrīt ar manis vēlamo, bet nebija iespēja, 

teiksim, nobalsot par katru, bet katrā gadījumā novēlu gan komisijai, gan kolēģim Gatim Līcim 

atbildīgu un produktīvu darbu. 

Andris Ceļmalnieks – Paldies. Balsoju ,,Par”, jo mums tāda vai savādāk, labāka vai sliktāka 

Iepirkumu komisija ir ļoti vajadzīga, un nepieciešams lai viņa pēc iespējas ātrāk uzsāk darbu, 

un novēlējums, lai viens no pirmajiem iepirkumiem ir par skolas digitālajām tāfelēm, kurš ir 

stipri aizkavējies, ir septembra sākums, šogad mums ir paredzēta nauda, mums tas ir 

nepieciešams, tāpēc, veiksmi darbā! Paldies. 

 

Lēmums Nr.2.  

 

4. Par speciālistam izīrējamas dzīvojamās telpas-dzīvokļa īres līguma pagarināšanu 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone. 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par speciālistam izīrējamas dzīvojamās telpas-dzīvokļa īres līguma 

pagarināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Pagarināt Agnijai Grigorei, personas kods 270984-11801, dzīvojamās telpas – dzīvokļa Nr.10 

Rīgas ielā 2, Baložos, Ķekavas novadā, īres līgumu līdz 2024.gada 30.septembrim.  

 

Lēmums Nr.3.  
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5. Par dzīvojamās platības īres līguma pagarināšanu, īp.Gaismas ielā 19 k 9-9 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par dzīvojamās telpas-dzīvokļa īres līguma pagarināšanu, Ausmai 

Denkinai”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris 

Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Pagarināt Ausmai Denkinai, personas kods 060637-11596, dzīvojamās telpas - dzīvokļa Nr.9, 

Gaismas ielā 19 k-9, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, īres līgumu uz laiku līdz 

2022.gada 30.septembrim. 

 

Lēmums Nr.4.  

 

 

6. Par īres tiesību piešķiršanu un izslēgšanu no Pašvaldības palīdzības reģistra 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu “Par īres tiesību piešķiršanu un izslēgšanu no Pašvaldības palīdzības 

reģistra”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Noslēgt dzīvojamās telpas Liepu alejā 13-5, Baldonē, Ķekavas novadā, īres līgumu ar Ruslanu 

Nurgalijevu, personas kods 120387 - 14112, uz 2 gadiem. 

 

Lēmums Nr.5.  

 

 

7. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.21/2021 ,,Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Agnese Mence-Katkeviča, Inese Jēkabsone. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Inese Jēkabsone, Agnese Mence-Katkeviča, 

Arnolds Keisters, Juris Jerums. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Inese Jēkabsone 

SN ,,Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” visos saistošo noteikumu 

punktos, kur ir eiro saīsinājums EUR , nomainīt to uz euro  (ar mazajiem burtiem un slīprakstā). 

Atklāti balsojot  ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, 

Agnese Geduševa, Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne 

Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, 

Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums ir atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Aigars Vītols 

Saistošo noteikumu 4.1.punktu izteikt šādā redakcijā: 

 4.1. 300,00 EUR, ja vienam no vecākiem dzīvesvieta ir deklarēta Ķekavas novadā ne mazāk 

kā sešus mēnešus pirms bērna dzimšanas, un bērna pirmreizējā un esošā dzīvesvieta ir deklarēta 

Ķekavas novadā. 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm ,,Par”- (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Aigars Vītols), ,,Pret” – 7 (Edgars Brigmanis, Rihards Gorkšs,  

Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Andris Vītols ), ,,Atturas” – 

4 (Agnese Geduševa, Voldemārs Pozņaks Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

Aigars Vītols – Protams atbalstīju šo priekšlikumu, vēl vairāk tāpēc, ka vienam no politiskajiem 

spēkiem priekšvēlēšanās definētajām apņemšanās  palielināt bērna piedzimšanas pabalstu līdz 

300 euro, kuri man neizprotamu iemeslu dēļ šajā balsojumā netabalstīja šo priekšlikumu, kas 

mani patiesībā pārsteidz, tā ka atliek vien cerēt un Jēkabsones kundzes teikto, ka nākamgad 

tiks šis pabalsts palielināts līdz solītajam apmēram. Paldies. 

Agnese Geduševa – Es atbildēšu, jo šī replika droši bija arī manā virzienā. Es ,,Atturējos”, jo 

ar šo saistošo noteikumu redakciju mēs palielinām bērnu piedzimšanas pabalstu, un piekritīšu 

Jēkabsones kundzei, ka ar nākamā gada budžeta sastādīšanu jau mēs skatīsimies vai un cik mēs 

varam iet tālāk un noteikti mēs to darīsim, bet šobrīd visas jomas prasa papildus budžeta 

līdzekļus, tādēļ uzreiz vienā solī šo šobrīd vienkārši izdarīt nevar. Bet noteikti to darīsim. 

Paldies.  

Karina Putniņa – Jā. Arī es vēlos izteikties par balsojumu. Es ļoti cienu to ciilvēku darbu, kas 

ir stundām ilgi mēģinājuši izveidot kopējus saistošos, no ļoti dažādiem saistošajiem 

noteikumiem kādi pastāvēja pirms 1.jūlija. Tādēļ uzskatu, ka šis ieguldītais darbs ir pietiekami 

jānovērtē un jāatbalsta. Protams, mēs visi gribam tā teikt, nopelnīt labus vārdus no vēlētājiem 

viuis pabalstus palielinot un pievienojot pensionārus tur visās iespējamās vietās, taču mums ir 

jārēķinās ar to, ka līdzekļi ir tomēr pietiekami ierobežoti un ir ļoti lielas vajadzības, kas ir 

patiešām nepieciešamas, kas nav vienkārši populistiska vēlme kaut kā izdabāt noteiktām 

vēlētāju grupām, bet kas patiešām ir vajadzīgs, ļoti mērķtiecīgi atbalstot noteiktas iedzīvotāju 

grupas. Bet priekšvēlēšanu solījumi jau nenozīmē, ka rīt uz brokastu laiku visma ir jābūt 

gatavam. Četri gadi ir paredzēti lai šos solījumus izpildītu. Pirmais solis ir veikt palielinot jau 

pabalstu par bērna piedzimšanu. Paldies. 
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Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Aigars Vītols 

Papildināt Saistošo noteikumu 11.1. punktu, pievienojot atbalstāmo grupu: 

- pensionāriem (valsts vecuma pensiju saņēmējiem); 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm ,,Par”- (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Aigars Vītols), ,,Pret” – 10 (Edgars Brigmanis, Agnese 

Geduševa, Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Karina Putniņa, 

Ineta Romanovska, Valts Variks, Andris Vītols), ,,Atturas” – 1 (Voldemārs Pozņaks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Aigars Vītols 

Papildināt Saistošo noteikumu 11.1. punktu, pievienojot atbalstāmo grupu: 

- Ķekavas novadā deklarētiem pirmsskolas vecuma bērniem, kuri dzimuši pirms saņēmēju 

sarakstu sagatavošanas datuma (1.oktobra) līdz 6 gadu vecumam ieskaitot. 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm ,,Par”- (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Aigars Vītols), ,,Pret” – 9 (Edgars Brigmanis, Agnese 

Geduševa, Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa,  Gatis Līcis, Karina Putniņa, 

Ineta Romanovska, Andris Vītols), ,,Atturas” – 2 (Voldemārs Pozņaks, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Arnolds Keisters 

Ziemassvētku pabalsts saldumu paciņas veidā līdz 6,00 euro piešķir sekojošām iedzīvotāju 

grupām: 

- pensionāriem (valsts vecuma pensiju saņēmējiem);  

- personām ar I, II grupas invaliditāti; 

- politiski represētām personām; 

- Černobiļas AES avārijas seku likvidatoriem; 

-  deklarētiem pirmsskolas vecuma bērniem, kuri dzimuši pirms saņēmēju sarakstu 

sagatavošanas datuma (1.oktobra) līdz 6 gadu vecumam ieskaitot. 

Atklāti balsojot  ar 5 balsīm ,,Par”- (Dace Cīrule, Juris Jerums, Arnolds Keisters, Indra 

Priede, Aigars Vītols ), ,,Pret” – 9 (Edgars Brigmanis, Agnese Geduševa, Rihards Gorkšs, Inese 

Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Karina Putniņa,  Ineta Romanovska, Andris Vītols), 

,,Atturas” – 2 (Andris Ceļmalnieks, Voldemārs Pozņaks), ,,Nepiedalās”- 1 (Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

 

Arnolds Keisters – Jā. Ļoti vēsturisks brīdis. Ar ko es visus Jūs apsveicu. Ar šo lielisko tradīciju 

esma pātraukuši, aizlaiduši vēsturē, bet katrā ziņā, šeit ir lielisks apstiprinājums, ka mums, 

ievēlētiem deputātiem,un vienīgais, kas būs pēc četriem gadiem, tad daudzi Jums uzdos šo 

jautājumu, kā tad tā. Tā ka nu skumji, ļoti skumji, līdz ar to esam finišējuši šo tradīciju. Paldies. 

Kristīne Legzdiņa – Paldies. Es šoreiz balsoju ne pēc formas, bet pēc satura, tāpēc ka es 

uzskatu, ka ar vienu pabalstu mēģināt kompensēt senioriem zāles un ar otru pabalstu viņiem 

veicināt paciņu veidā izsniegt lētas, nekvalitatīvus saldumus, jo vēl joprojām pēc iepirkumu 

(Arnolda Keistera iestarpinājums) es uzskatu ka tas ir neētiski vienkārši. Paldies. 

Andris Ceļmalnieks – savā balsojumā ,,Atturējos”, jo man nav viennozīmīgs spriedums un tāds 

formulēts mans viedoklis par šīm tieši, teiksim, saldumu paciņām, kā uzmanības apliecinājumu. 

Noteikti atbalstu, ka ir jābūt uzmanības apliecinājumam, bet neesmu pārliecināts, vai saldumu 
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paciņas ir tas labākais. Bet, protams, es gribu vēl iebilst Legzdiņas kundzei, ka pagājušā gada 

paciņas noteikti nebija nekvalitatīvas. Tajās bija Latvijā veidoti ražojumi. Tā ka, manuprāt, tas 

ir pārmetums, kas nav vietā. 

Agnese Geduševa – Par balsojumu. Es balsoju ,,Pret”, jo uzskatu, ka šogad vēl šī tradīcija 

turpinās esošā formātā, bet nākamgad mēs noteikti turpināsim izrādīt uzmanību mūsu 

senioriem, tikai nedaudz citā formātā. Paldies. 

  

 

Priekšlikums ar balsojumu: 

Iesniedzis: Juris Jerums 

Papildināt SN 6.punktu ar apakšpunktu 6.3. 

Ikgadējs pašvaldības atbalsts medikamentu iegādes kompensācijai 50EUR apmērā senioriem, 

sākot no 70 gadu vecuma. Pašvaldības atbalsta saņemšanai jāiesniedz iesniegums ar 

pievienotiem izdevumus apliecinošiem dokumentiem. 

Atklāti balsojot  ar 6 balsīm ,,Par”- (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Juris Jerums, 

Arnolds Keisters, Indra Priede, Aigars Vītols), ,,Pret” – 8 (Edgars Brigmanis, Agnese 

Geduševa, Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Karina Putniņa, 

Andris Vītols), ,,Atturas” – 3 (Ineta Romanovska, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikums NAV atbalstīts. 

   

 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.21/2021 

,,Pabalsti Ķekavas novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 13 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Karina Putniņa, Ineta 

Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – 2 (Arnolds Keisters, Indra 

Priede), ,,Atturas” – 1 (Juris Jerums), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.21/2021 ,,Pabalsti Ķekavas 

novadā, neizvērtējot materiālo situāciju” un to paskaidrojuma rakstu. 

 

Aigars Vītols – Par balsojumu. Balsoju ,,Par” saistošajiem noteikumiem, noteikti atbalstu tās 

sadaļa sun punktus, kas ir iekļauti šajos saistošajos noteikumos, novērtēju arī speciālistu darbu 

kas pie tā strādāja, protams, netika atbalstīti mani priekšlikumi, esmu nedaudz vīlies, un 

noteikti turpinot darbu centīsiemies panākt, ka šīs normasparādās saistošajos noteikumos, kā 

arī tās kas bija līdz šim kā tradīcija iedibinātas.   

 

Lēmums Nr.6.  

 

 

8. Par izglītības nodrošināšanu privātā izglītības iestādē 

Par jautājumu ziņo Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Ineta Romanovska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par izglītības nodrošināšanu bērnam ar īpašām vajadzībām”. 

Atklāti balsojot  
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ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Finansēt Nikolas Adrianas Dūrenas, personas kods 100114-27667, izglītošanu izglītības iestādē 

,,Montessori Māja” no 2021.gada 1.septembra, finansējumu paredzot no Ķekavas novada 

pašvaldības 2021. gada budžeta pozīcijas - Baldones sociālā dienesta budžets. Finansējumu no 

2022.gada 1.janvāra paredzēt Ķekavas novada pašvaldības budžetā.  

 

Lēmums Nr.7.  

 

 

9. Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma „Melnezers”,  

zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 007 1144, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, 

Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Kristīne Legzdiņa, Andris Vītols, Jānis 

Zvaigzne, Karina Putniņa, Juris Jerums, Juris Križanovskis, Voldemārs Pozņaks, Valts Variks. 

 

Sēdes vadītāja lūdz Jura Jeruma priekšlikumu virzīt izskatīšanai Attīstības un Īpašumu komiteju 

sēžu darba kārtībās. 

 

Priekšlikumi bez balsojuma: 

 

Juris Jerums - Izdalīt atsevišķi ielai nepieciešamo zemes daļu, lai veidotu savienojumu starp 

Pļavniekkalna ielu pie īpašuma Pļavniekkalna ielā 44A un  Olektes upi, nodrošinot publisku 

piekļuvi un izmantošanu iedzīvotājiem arī pirms ielas izbūves. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par ceļa reālservitūta nodibināšanu pašvaldības nekustamā īpašuma 

„Melnezers”,  zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 007 1144, Katlakalnā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 2 (Arnolds Keisters, Indra Priede), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Slēgt līgumu ar Sandru Šmiti, personas kods 131272-10105, par ceļa reālservitūta nodibināšanu 

nekustamā īpašuma „Melnezers”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra 

numurs 8070 007 1337, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 007 1144, par labu 

nekustamajam īpašumam „Seklumi”, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, kadastra 

numurs 8070 007 0216.  

 

Lēmums Nr.8.  
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Plkst.11:24 tiek izsludināts pārtraukums līdz 11:30 

 

Plkst. 11:30 atsākas sēde 

 

 

10. Par Baldones vidusskolas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Baldones vidusskolas nolikuma apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Arnolds Keisters, Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, 

Ineta Romanovska, Karina Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), ,,Pret” 

– nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Baldones vidusskolas nolikumu. 

 

Lēmums Nr.9.  

 

 

11. Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisters, Ineta Romanovska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Jāņa Dūmiņa Baldones Mūzikas skolas nolikuma 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris 

Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Jāņa Dūmiņa Baldones mūzikas skolas nolikumu. 

 

Lēmums Nr.10. 

 

 

 

 

12. Par Baldones Mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Baldones mākslas skolas nolikuma apstiprināšanu”. 
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Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris 

Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Baldones mākslas skolas nolikumu. 

 

Lēmums Nr.11.  

 

13. Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes ,,Vāverīte” nolikuma 

apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes ,,Vāverīte” 

nolikuma apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris 

Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pirmsskolas izglītības iestādes ,,Vāverīte” nolikumu. 

 

Lēmums Nr.12.  

 

14. Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu ,,Sniedziņi”, Krogsils, Ķekavas pagasts, 

Ķekavas novads 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisers, Juris Križanovskis. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  

,,Sniedziņi”, Krogsilā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Atļaut uzsākt detālplānojuma izstrādi nekustamā īpašuma ,,Sniedziņi”, kadastra numurs 8070 

008 0922, zemes vienībā ar kadastra apzīmējumu 8070 008 0922, 0.3500 ha platībā, Krogsilā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā saskaņā ar darba uzdevumu Nr. D-2021-27. 

 

Lēmums Nr.13.  
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15. Par nekustamā īpašuma ,,Rozītes 28”, ,,Rozītes 29” un ,,Rozītes 45” apvienošanu 

Baldones pagastā 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Andris Ceļmalnieks, Juris Križanovskis, Aigars Vītols, 

Andris Vītols. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par nekustamā īpašuma ,,Rozītes 28”, ,,Rozītes 29” un ,,Rozītes 45” 

apvienošanu Baldones pagastā”. 

Atklāti balsojot  

ar 15 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Aigars Vītols, Andris Vītols), 

,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apvienot nekustamos īpašumus “Rozītes 28”, kadastra numurs 8025 004 0011, “Rozītes 29”, 

kadastra numurs 8025 004 0012, un “Rozītes 45”, kadastra numurs 8025 004 0139, vienā 

īpašumā. 

 

Lēmums Nr.14.  

 

 

16. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam  īpašumam 

Pļavniekkalna ielā 67, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam  

īpašumam Pļavniekkalna ielā 67, Katlakalnā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt SIA “Apriņķa Mērnieks”, zemes ierīkotājas  Colmontujas Džamjansurenas 

(sertifikāts Nr. AA0149) izstrādāto, 2021.gada 9.augustā plkst. 11.07 elektroniski parakstīto, 

zemes ierīcības projektu nekustamā īpašuma Pļavniekkalna ielā 67 sadalei. 

 

Lēmums Nr.15.  

 

 

17. Par NĪLM maiņu- Dainas iela 4, Ķekava, Ķekavas pagasts, Ķekavas novads 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 
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Par lēmuma projektu ,,Par lietošanas mērķa maiņu nekustamajam īpašumam Dainas ielā 4, 

Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā”. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Nekustamajam īpašumam ar kadastra numuru 8070 008 2293,  Dainas ielā 4, Ķekavā, Ķekavas 

pagastā, Ķekavas novadā, 0.1810 ha platībā, mainīt lietošanas mērķi, nosakot nekustamā 

īpašuma lietošanas mērķi – neapgūta individuālo dzīvojamo māju apbūves zeme (NĪLM kods 

0600) 0.1810 ha platībā. 

 

Lēmums Nr.16. 

 

 

18. Par Ķekavas novada pašvaldības Ekspertu komisijas  nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības Ekspertu komisijas  nolikuma 

apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 

Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Ekspertu komisijas nolikumu. 

 

Lēmums Nr.17.  

 

 

19. Par Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas 

nolikuma apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Arnolds Keisters, Jānis Zvaigzne. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu 

komisijas nolikuma apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 17 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums, Inese Jēkabsone, Arnolds Keisters, Kristīne Legzdiņa, Gatis 
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Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Aigars Vītols, Andris Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu komisijas 

nolikumu. 

 

Lēmums Nr.18.  

 

 

20. Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.22/2021 “Par azartspēļu 

organizēšanu Ķekavas novadā” apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols, Jānis Zvaigzne. 

Jautājumu atbilšu sadaļā izsakās - Juris Jerums, Andris Vītols, Jānis Zvaigzne, Arnolds 

Keisters.  

Debašu sadaļā izsakās - Andris Vītols, Juris Jerums. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas novada pašvaldības saistošo noteikumu Nr.22/2021 

,,Par azartspēļu organizēšanu Ķekavas novadā” apstiprināšanu”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Agnese Geduševa, 

Rihards Gorkšs, Juris Jerums,  Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs 

Pozņaks,  Indra Priede, Karina Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris 

Vītols), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.22/2021 “Par azartspēļu 

organizēšanu Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma rakstu. 

 

Lēmums Nr.19.  

 

 

21. PIEBALSOJAMMAIS - Par aizņēmuma pieprasījuma iesniegšanu asfaltbetona 

seguma izbūvei uz Ķekavas novada pašvaldības ielām un pilnvarojumu parakstīt 

aizņēmuma līgumu ar Valsts kasi 

Par jautājumu ziņo Aivita Zavadska. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Aivita Zavadska. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par aizņēmuma pieprasījuma iesniegšanu asfaltbetona seguma 

izbūvei uz Ķekavas novada pašvaldības ielām un pilnvarojumu parakstīt aizņēmuma līgumu ar 

Valsts kasi”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – nav, 
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Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Izmantot Ķekavas novada pašvaldības tiesības un iesniegt aizņēmuma pieprasījumu investīciju 

projektam „Asfaltbetona seguma izbūve uz Ķekavas novada pašvaldības ielām” Pašvaldību 

aizņēmumu un galvojumu padomei, lai pretendētu uz Valsts kases kredīta pieejamību saskaņā 

ar Ķekavas novada domes 2021.gada 17.jūnijā lēmuma Nr.29 (protokols Nr.14) “Par 

aizņēmuma ņemšanu asfaltbetona seguma izbūvei uz Ķekavas novada pašvaldības ielām un 

pilnvarojumu parakstīt līgumu par darbu veikšanu” nosacījumiem.  

 

Lēmums Nr.20.  

 

 

22. Piebalsojamais-Par Ķekavas vidusskolas sporta kompleksa (peldbaseina) Nākotnes 

ielā 1A, Ķekavā, papildu maksas pakalpojumu cenrādi epidemioloģiskās drošības 

prasību ievērošanas nodrošināšanai Covid-19 infekcijas izplatības ierobežanas laikā 

Par jautājumu ziņo Raitis Škutāns. 

Jautājumu atbilžu sadaļā izsakās - Aigars Vītols, Raitis Škutāns, Valts Variks. 

 

Sēdes vadītājs lūdz uzsākt balsošanas procedūru. 

Par lēmuma projektu ,,Par Ķekavas vidusskolas sporta kompleksa (peldbaseina) Nākotnes 

ielā 1A, Ķekavā, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, papildu maksas pakalpojumu cenrādi 

epidemioloģiskās drošības prasību ievērošanas nodrošināšanai Covid-19 infekcijas izplatības 

ierobežanas laikā”. 

Atklāti balsojot  

ar 16 balsīm ,,Par”- (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Dace Cīrule, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, 

Juris Jerums, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs 

Pozņaks), ,,Pret” – nav, ,,Atturas” – 1 (Arnolds Keisters), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ:  

Apstiprināt Ķekavas vidusskolas sporta kompleksa (peldbaseina) Nākotnes ielā 1A, Ķekavā, 

Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā, papildu maksas pakalpojumu cenrādi epidemioloģiskās 

drošības prasību ievērošanas nodrošināšanai līdzšinējo sporta nodarbību un interešu izglītības 

programmu īstenotājiem  Covid-19 infekcijas izplatības ierobežošanas laikā 

 

Lēmums Nr.21.  

 

 

Saskaņā ar Informācijas atklātības likuma 5.panta otrās daļas 4.punktu, šajā protokolā 

norādītie personas dati ir ierobežotas pieejamības informācija. 

 

Sēdi slēdz plkst. 12:36 

 

Sēdes vadītāja:  (PARAKSTS1) A.Geduševa 

 

 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2) Aija Videniece 

 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU ELEKTRONISKO 

PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU 


